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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 14)

Зам.-председателят на Българската търговско-промишлена палата Красимир Дачев коментира защо спря
дейността на завода "Свилоза"."Класическият номер - няма дървесина. Последните години тръгна добре, но
миналата година имаше 3 пъти избори, а избори се купуват с дърва, на някои места. Горските не могат да си
гледат работата, защото политиците им се месят много", заяви той в студиото на "Денят ON AIR".... 

Половината фирми в България са индексирали възнагражденията на служителите си заради повишените
инфлационни нива. Това е един от изводите от експресно проучване на Българската търговско-промишлена
палата (БТПП) сред нейните членове заради сериозно повишените нива на инфлацията и влиянието й върху
пазара на труда. Анкетното проучване е доброволно и е направено в периода от 19 – 29 юли, съобщиха от ... 

Зам.-председателят на Българската търговско-промишлена палата Красимир Дачев коментира защо спря
дейността на завода "Свилоза". "Класическият номер – няма дървесина. Последните години тръгна добре, но
миналата година имаше 3 пъти избори, а избори се купуват с дърва, на някои места. Горските не могат да си
гледат работата, защото политиците им се месят много", заяви той в студиото на "Денят ON AIR"... 

Зам.-председателят на Българската търговско-промишлена палата Красимир Дачев коментира защо спря
дейността на завода "Свилоза"."Класическият номер - няма дървесина. Последните години тръгна добре, но
миналата година имаше 3 пъти избори, а избори се купуват с дърва, на някои места. Горските не могат да си
гледат работата, защото политиците им се месят много", заяви той в студиото на "Денят ON AIR".... 

Заглавие: Бизнесмен: Когато гората не се чисти, първо идват буболечките, след това пожарите
Дата: 11.08.2022 09:35
Медия: Варна 24

Заглавие: Половината фирми у нас са вдигнали заплатите на служителите си
Дата: 11.08.2022 07:34
Медия: News Maker

Заглавие: Дачев: Ще има голям проблем с дървата за зимата
Дата: 11.08.2022 09:06
Медия: Пирин press

Заглавие: Бизнесмен: Когато гората не се чисти, първо идват буболечките, след това пожарите
Дата: 11.08.2022 09:23
Медия: Бургас 24

Заглавие: Дачев: Ще има голям проблем с дървата за зимата
Дата: 10.08.2022 23:20
Медия: Факти

https://www.varna24.bg/novini/Bylgaria/Biznesmen-Kogato-gorata-ne-se-chisti-purvo-idvat-bubolechkite-sled-tova-pozharite-1323931
https://newsmaker.bg/2022/08/%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%84%D0%B8%D1%80%D0%BC%D0%B8-%D1%83-%D0%BD%D0%B0%D1%81-%D1%81%D0%B0-%D0%B2%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%BD%D0%B0%D0%BB%D0%B8-%D0%B7%D0%B0%D0%BF/
https://pirinpress.com/%D0%B4%D0%B0%D1%87%D0%B5%D0%B2-%D1%89%D0%B5-%D0%B8%D0%BC%D0%B0-%D0%B3%D0%BE%D0%BB%D1%8F%D0%BC-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B1%D0%BB%D0%B5%D0%BC-%D1%81-%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0/
https://www.burgas24.bg/novini/Bylgaria/Biznesmen-Kogato-gorata-ne-se-chisti-purvo-idvat-bubolechkite-sled-tova-pozharite-1323932
https://fakti.bg/bulgaria/703281-dachev-shte-ima-golam-problem-s-darvata-za-zimata


Не допускаме, че министър-председател, вицепремиер ще стои срещу тебе и ще те лъже като циганин, заяви зам.-
председателят на БТППЗам.-председателят на Българската търговско-промишлена палата Красимир Дачев
коментира защо спря дейността на завода "Свилоза". "Класическият номер - няма дървесина. Последните години
тръгна добре, но миналата година имаше 3 пъти избори, а избори се купуват с дърва, на н... 

Ще има голям проблем с дървата за зимата, смята тойЗам.-председателят на Българската търговско-промишлена
палата Красимир Дачев коментира защо спря дейността на завода "Свилоза". "Класическият номер - няма
дървесина. Последните години тръгна добре, но миналата година имаше 3 пъти избори, а избори се купуват с
дърва, на някои места. Горските не могат да си гледат работата, защото политиците им се ... 

Приказка за бизнеса и икономическата реалност Зам.-председателят на Българската търговско-промишлена
палата Красимир Дачев коментира защо спря дейността на завода "Свилоза". "Класическият номер - няма
дървесина. Последните години тръгна добре, но миналата година имаше 3 пъти избори, а избори се купуват с
дърва, на някои места. Горските не могат да си гледат работата, защото политиците им се месят ... 

"Не допускаме, че министър-председател, вицепремиер ще стои срещу тебе и ще те лъже като циганин", заяви
зам.-председателят на БТПППриказка за бизнеса и икономическата реалност. Зам.-председателят на
Българската търговско-промишлена палата Красимир Дачев коментира защо спря дейността на завода "Свилоза".
"Класическият номер - няма дървесина. Последните години тръгна добре, но миналата година имаше... 

Разговор за КМГ с Председателя на Българо-китайската търговско промишлена палата Лъчезар Динев, по повод
предстоящото участие на български компании в конкурс за иновации и предприемачество в Китай. "Българо-
китайската търговска промишлена палата е организация, чиято цел е да подпомага българските фирми в
разнообразяване и увеличаване на пазарите за техни продукти", обяснява Лъчезар Динев ролята и ... 

Разговор за КМГ с Председателя на Българо-китайската търговско промишлена палата Лъчезар Динев, по повод
предстоящото участие на български компании в конкурс за иновации и предприемачество в Китай, съобщи Радио
Китай. "Българо-китайската търговска промишлена палата е организация, чиято цел е да подпомага българските
фирми в разнообразяване и увеличаване на пазарите за техни продукти", обяснява Лъч... 

Половината от българските фирми са индексирали заплатите на служителите си, сочи анкета на БТПП. 53% от

Заглавие: Дачев: Държавата е щастлива, има много пари от нашия джоб
Дата: 10.08.2022 22:40
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Красимир Дачев: Ще има голям проблем с дървата за огрев
Дата: 10.08.2022 22:08
Медия: Dunavmost

Заглавие: Дачев: Ще има голям проблем с дървата за зимата, държавата има много пари от нашия джоб
Дата: 10.08.2022 21:35
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Лъчезар Динев: Нашата цел е да се съсредоточим върху високотехнологичния сектор
Дата: 10.08.2022 16:32
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Лъчезар Динев: Нашата цел е да се съсредоточим върху високотехнологичния сектор
Дата: 10.08.2022 16:00
Медия: 24 Часа

Заглавие: Половината от работодателите у нас индексираха заплатите
Дата: 10.08.2022 15:55
Медия: Мениджър

https://www.dnes.bg/izbori-2022/2022/08/10/dachev-dyrjavata-e-shtastliva-ima-mnogo-pari-ot-nashiia-djob.539811
https://www.dunavmost.com/novini/krasimir-dachev-shte-ima-golyam-problem-s-darvata-za-ogrev
https://www.bgonair.bg/a/28-denqt-on-air/275099-dachev-shte-ima-golyam-problem-s-darvata-za-zimata-darzhavata-ima-mnogo-pari-ot-nashiya-dzhob
https://www.dotbg.bg/article/12247316
https://www.24chasa.bg/biznes/article/12247287
https://manager.bg/%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0/btpp-50-ot-rabotodatelite-u-nas-indeksiraha-zaplatite-na-sluzitelite-si


работодателите вече са увеличили възнагражденията, за да могат служителите им да посрещнат поскъпването на
стоките и услугите. При половината от предприемачите ръстът на възнагражденията е между 5% и 10%. Една
четвърт от тях са увеличили заплатите с изпреварващ ръст над инфлацията към юни 2022, ... 

Зам.-председателят на Българската търговско-промишлена палата Красимир Дачев коментира защо спря
дейността на завода "Свилоза"."Класическият номер - няма дървесина. Последните години тръгна добре, но
миналата година имаше 3 пъти избори, а избори се купуват с дърва, на някои места. Горските не могат да си
гледат работата, защото политиците им се месят много", заяви той в студиото на "Денят ON AIR".... 

Половината от фирмите в България са индексирали възнагражденията на служителите си заради повишените
инфлационни нива. Това е един от изводите от експресно проучване на Българската търговско-промишлена
палата (БТПП) сред нейните членове заради сериозно повишените нива на инфлацията и влиянието й върху
пазара на труда. Анкетното проучване е доброволно и е направено в периода 19-29 юли, съобщиха от ... 

Зам.-председателят на Българската търговско-промишлена палата Красимир Дачев коментира защо спря
дейността на завода "Свилоза". "Класическият номер – няма дървесина. Последните години тръгна добре, но
миналата година имаше 3 пъти избори, а избори се купуват с дърва, на някои места. Горските не могат да си
гледат работата, защото политиците им се месят много", заяви той в студиото на "Денят ON AIR... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
10)

Изповядването на имотни сделки под реалната цена ощетява и купувачи, и продавачи Радосвета Коева НАП
Националната агенция за приходите (НАП) поставя на фокус строителите и инвеститорите, за които традиционно в
момента тече най-силният период от годината. Набелязани са значителни по обем контролни мерки, в това число
и проверки на строителни обекти за спазване на данъчно-осигурителното законодател... 

От 2019 година до началото на месец август 2022 година постъпилите заявления за изграждане на нови ВЕИ са за
над 24 000 MW инсталирана мощност. Инсталираните генериращи мощности в електроенергийната система на
страната са над 12 000 MW. Със заявените за изграждане нови ВЕИ от над 24 000 MW е достигнат абсолютният
лимит на електроенергийната система, което изисква неотложното и адекватно планиране ... 

Заглавие: Знаков завод у нас хлопна кепенци, Красимир Дачев обясни защо
Дата: 11.08.2022 12:00
Медия: Блиц

Заглавие: Една четвърт от фирмите отчитат спад на печалбата
Дата: 11.08.2022 00:00
Медия: Дума

Заглавие: Дачев: Държавата е щастлива, има много пари от нашия джоб
Дата: 10.08.2022 23:38
Медия: Зарата

Заглавие: НАП наблюдава строители и инвеститори като важен сектор, където е възможно проявление на
рискови практики
Дата: 11.08.2022 11:33
Медия: Ловеч днес.EU

Заглавие: Заявления за изграждане на ВЕИ от над 24 000 MW са постъпили до август
Дата: 11.08.2022 11:21
Медия: Divident.eu

Заглавие: Инвестициите с рисков капитал намаляват
Дата: 11.08.2022 11:17
Медия: Капитал

https://blitz.bg/ikonomika/znakov-zavod-u-nas-khlopna-kepentsi-krasimir-dachev-obyasni-zashcho_news902808.html
https://www.duma.bg/edna-chetvart-ot-firmite-otchitat-spad-na-pechalbata-n261871
https://zarata.info/%D0%B4%D0%B0%D1%87%D0%B5%D0%B2-%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B5-%D1%89%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%BB%D0%B8%D0%B2%D0%B0-%D0%B8%D0%BC%D0%B0-%D0%BC%D0%BD%D0%BE%D0%B3%D0%BE-%D0%BF/
https://lovechtoday.eu/%D0%BD%D0%B0%D0%BF-%D0%BD%D0%B0%D0%B1%D0%BB%D1%8E%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D1%81%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D0%B8-%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%BE%D1%80/
https://divident.eu/5974/zayavleniya-za-izgrazhdane-na-vei-ot-nad-24-000-mw-sa-postupili-do-avgust/
https://www.capital.bg/biznes/pazari/2022/08/11/4379011_investiciite_s_riskov_kapital_namaliavat/


Само стартъпи с доказан бизнес, които не са изложени на непосредствен риск от отслабването на икономиката,
все още могат да си осигурят капитал при благоприятни условияСтойността на сделките с рисков капитал в
световен мащаб през миналата година се е удвоила спрямо предходната и е надминала 600 млрд. долара според
данни на Venture Monitor. Само в САЩ през последната година в технологичните стартъп... 

Националната агенция за приходите (НАП) ще следи с особено внимание строителите и инвеститорите, за които
традиционно в момента тече най-силният период от годината. Набелязани са значителни по обем контролни
мерки, в това число и проверки на строителни обекти за спазване на данъчно-осигурителното законодателство,
посочват данъчните. Строителството е бързо развиващ се, динамичен и значим за нашата... 

Пакетът за климата и данъците, приет от Сената в неделя, ще отключи около 370 милиарда долара финансиране
за чиста енергия и ще ускори историческата промяна в начина, по който се захранва светът. Заедно с паралелна
инициатива в Европа, законопроектът може да предизвика частни инвестиции, които достигат трилиони долари.
Преходът към възобновяема енергия вече е в ход. Източници на енергия като слънч... 

Цените на петрола започнаха да спадат през изминалата седмица и причината за това е доста изненадваща. От
източник на нестабилност Либия може да се превърне в ценен партньор за Европа, защото разполага и с
природен газ.САЩ преговаряха със Саудитска Арабия, за да започне кралството да произвежда повече петрол, но
саудитците все още не са направили съществена стъпка в тази посока. Вместо това добивъ... 

От източник на нестабилност северноафриканската държава може да се превърне в ценен партньор за Европа,
защото разполага и с природен газСАЩ преговаряха със Саудитска Арабия, за да започне кралството да
произвежда повече петрол, но саудитците все още не са направили съществена стъпка в тази посока. Вместо това
добивът от Либия помага за спад в цените на петрола, който в момента се продава за около... 

Правителството прие постановлението, с което се определя организацията и координацията при преговорите на
България за членството в Организацията за икономическо сътрудничество и развитие (ОИСР). Миналата седмица
служебният кабинет обезсили с административни аргументи такова решение на предходното правителство. На 25
август ще заседава за пръв път Междуведомственият координационен механизъм, така ч... 

Кадър Костадинов, ФБ Екшънът с Костадин Костадинов и феновете му, които отказаха да спазят правилата за
маски в "Лидл" и заканата му да изгони веригата от България, предизвикаха сериозен отзвук. Екипът за проверка
на Фактите на БНР направи проверка на думите му. С наближаването на предсрочните парламентарни избори на

Заглавие: НАП слага на дузпата строителите, криели по половин милиард данъци
Дата: 11.08.2022 11:00
Медия: Марица

Заглавие: Кой ще се възползва от новоприетата климатична сметка за 370 млрд. долара в САЩ?
Дата: 11.08.2022 10:11
Медия: Днес+

Заглавие: Либийският петрол може сериозно да промени световните цени
Дата: 11.08.2022 09:21
Медия: Дойче Веле

Заглавие: Либийският петрол може сериозно да промени световните цени
Дата: 11.08.2022 12:22
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: Кабинетът излезе с план за присъединяване към Организацията за икономическо сътрудничество
Дата: 11.08.2022 12:42
Медия: Дневник

Заглавие: БНР: Костадинов не може да изгони "Лидл" от България
Дата: 11.08.2022 09:34
Медия: Petel.bg

https://www.marica.bg/biznes-zona/nap-slaga-na-duzpata-stroitelite-krieli-po-polovin-miliard-danaci
https://dnesplus.bg/es-i-svyat/koy-shte-se-vazpolzva-ot-novoprietata-klimatichna-smetka-za-370-mlrd-dolara-v-sasht_1087653
https://www.dw.com/bg/libijskiat-petrol-moze-seriozno-da-promeni-svetovnite-ceni/a-62771169
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2 октомври политици се изкушават да правят обещания, които не биха могли да реали... 

Трябва да намерим централно решение с "Лукойл", за да бъдат намалени цените на горивата. Това заяви
служебният енергиен министър Росен Христов, според който това е единственото решение, а не да се дават
държавни помощи. Бившият ни посланик в Русия Илиян Василев коментира във Фейсбук, че "Путин няма време и
форсира спирания на газ и нефт, за да принуди ЕС да клекне". Той го каза във връзка с новини... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Последните данни на Българската народна банка (БНБ), за полугодието на 2022-а, потвърждават
задълбочаването на появилата се преди година тенденция за намаляване на броя на банковите депозити на
гражданите. Според информацията на БНБ: "В края на второто тримесечие на 2022 г. броят на депозитите на
сектор Домакинства и НТООД е 8.877 млн., като намалява на годишна база с 3.6%. Размерът на тези депози... 

Строители и инвеститори укриват 480 млн. лв. данъци годишно. Националната агенция за приходите (НАП) поставя
на фокус строителите и инвеститорите, за които традиционно в момента тече най-силният период от годината,
съобщават от агенцията. Набелязани са значителни по обем контролни мерки, в това число и проверки на
строителни обекти за спазване на данъчно-осигурителното законодателство. Строителств... 

Германия прогресивно застарява и това товари все по-силно пенсионните каси. Експерти предложиха тези дни
пенсионната възраст да се вдигне до 70 години. Добро решение ли е това? В Германия никога не е имало толкова
малко млади хора. Над 18 милиона души са по-възрастни от 65 години, а едва всеки десети е на възраст между 15
и 24 години, сочи статистиката. Обществото застарява. И този процес скоро ще... 

Новият отоплителен сезон вече чука на вратата, а продължаващата енергийна криза отново извади на дневен ред
темата кой вариант за топлото ще натовари най-малко семейния бюджет. Но колко ще струва отоплението тази
зима при всеки един от най-популярните у нас варианти? Енергийните експерти са категорични, че крайната цена
не зависи само от метода на отопление, но и от типа и разположение на жилището... 

Минималната работна заплата беше определена на 770 лева, тъй като това е 50% средната работна заплата през
2021 година. Това заяви Лазар Лазаров, служебен вицепремиер и социален министър. Той добави, че
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увеличението е с 8,4%. Ако няма приет бюджет, няма да има и корекция в минималната работна заплата, стана
ясно от думите на министъра. "Инспекцията по труда е контролният орган, който трябва да сле... 

И в най-трудната година за здравната ни система, когато в болниците хората с COVID-19 надхвърляха 10 000 в
някои моменти, малки и големи лечебни заведения са давали впечатляващи доходи на своите директори. В някои
от тях заплатите намаляват, но в други продължават да растат въпреки критичните месеци. Дори в малки населени
места болнични шефове успяват да печелят значителни суми по различни странич... 

Служебното правителство предлага минималната работна заплата да се повиши от 710 на 770 лева от следващата
година. Това съобщи служебният вицепремиер и социален министър Лазар Лазаров при представянето на
политическия си кабинет. Надя е по майчинство втора година и взима 710 лв., колкото е минималната работна
заплата в момента. Споделя ни, че едва свързва двата края. "Изядени са отдавна и няма да ... 

За 530 000 души ще предоставяме хранителни пакети, каза тойИскам да допринеса с експертизата си и с това да
провеждаме политика с нормалност и приемственост. Очаквана бе поканата на президента Радев, с него имаме
дългогодишно партньорство. Това заяви в ефира на БТВ Лазар Лазаров, служебен вицепремиер и министър на
социалната политика. 8,4% е увеличението на минималната работна заплата. Това е част... 

Имаме регистрирани формирования по Закона за защита от бедствия и аварии и помагаме на службите на
пожарната, когато се налага. Може да е свързано с природно бедствие, наводнение, земетресение, пожари.
Пожарите са най-чести. Ходим също на катастрофи и друг тип произшествия Така обобщи за БНР работата на
доброволците у нас Георги Влайков от "Аварийно спасяване" – Пловдив. Елемент на самоорганизира... 

Views 31825 "Русия не е ненадежден партньор. Сега нещата малко се объркаха и политиката измести
икономиката." Това заяви пред Нова телевизия президентът на синдикалната организация КТ "Подкрепа"
Димитър Манолов.Thank you for reading this post, don't forget to subscribe! Той посочи, че е притеснен от договора с
Газпром. По думите му говоренето по темата е толкова разнопосочно, че не можеш да му хва... 

Нито един бъдещ осмокласник не постъпи в разкритата в Благоевградската професионална гимназия нова за
областта специалност "Електрообзавеждане на подемна и асансьорна техника". Така заради липса на интерес за
предстоящата учебна 2022/2023 г. няма да стартира обучение по професия "Електротехник". Парадоксът се състои
в това, че специалносттта е в списъка на защитените и се подготвят кадри, от които... 
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ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Отпадането на ограниченията за пътуване, въведени заради пандемията от КОВИД-19, доведе до "бум" в туризма
на много места на Балканите. Турция, Гърция, Хърватия се доближават до нивата от рекордната за сектора 2019-
та година.Ето как някои от страните компенсираха отсъствието на руски и украински туристи и как върви
туристическият сезон на Балканите: Истински бум на туризма се наблюдава в ТурцияИст... 

Русия не е ненадежден партньор, а сега нещата още са се объркали още - политиката е изместила икономиката.
Това стана ясно от думите на президента на синдикалната организация КТ "Подкрепа" Димитър Манолов пред
Нова телевизия. Той посочи, че е притеснен от договора с Газпром, тъй като е при условие "вземи или плати". По
думите му говоренето по темата е толкова разнопосочно, че не можеш да му хванеш... 

"Кралят" на нискотарифните авиокомпании "Райънеър" (Ryanair) свири край на ерата на билетите от 10 евро –
един от най-големите му маркетингови удари. В интервю за радио Би Би Си, цитирано от френската телeвизия Бе
Еф Ем (BFM TV), главният изпълнителен директор на компанията Майкъл О'Лиъри обяви, че средната цена на
билетите ще нарасне с 10 евро – от 40 до 50 евро – заради скока на цените на кероси... 

Приятелката на шеф Иван Манчев - атрактивната Ива Бека, вече не е управител на компанията за билбордове
"ДМД Консултинг" от година, пише ексклузивно "Галерия". Фирмата е собственост на гръцкия бизнесмен Христос
Мурутис, при когото Ива работи като втори управител от 2018 до 2021 година. Оказва се обаче, че тя започва да
рекламира безплатно ресторанта на приятеля си Иван Манчев с пари на Мурутис. ... 

И през тежката 2021 г. лечебните заведения у нас дават впечатляващи доходи на директорите си И в най-трудната
година за здравната ни система, когато в болниците хората с COVID-19 надхвърляха 10 000 в някои моменти,
малки и големи лечебни заведения са давали впечатляващи доходи на своите директори, отбелзва в.СЕГА. В
някои от тях заплатите намаляват, но в други продължават да растат въпреки критичн... 

Няма основания за възобновяване на доставките на газ за България. Това обяви руският сенатор Алексей Пушков,
съобщи РИА Новости. Той коментира дебата в българското правителство. В България се обсъжда решение за
възобновяване на договора с руските компании. "Мисля, че трябва да дадем възможност на тази страна да изкара
студените месеци без руски доставки. Това е нещо, което тя отчаяно искаше. Не е ... 
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https://bird.bg/energy-ds-russia-connections/?fbclid=IwAR2CiWqRtGv-hwUUF... Управител на фирма на служебния
министър на енергетиката Росен Христов до април т.г. е била дъщерята на Боян Чуков – щатен служител на ПГУ на
ДС, завършил разузнавателна школа на КГБ в Москва и фен на Путин и Русия. Началникът на кабинета на
министъра Любомира Ганчева, както вече съобщихме, също е фен на Русия. Ганчева учр... 

Приоритетите на Министерството на външните работи (МВнР) в мандата на служебното правителство е представил
служебният външен министър Николай Милков на среща вчера с посланика на Чехия у нас Лукаш Кауцки. Това
съобщиха от МВнР. Сред основните приоритети на ведомството е организацията и провеждането на изборите зад
граница за Народно събрание на 2 октомври, като се очаква да бъдат разкрити около 80... 
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